
 
Katrineholms Scoutkår 
Protokoll 
Kårstyrelse 
2018-08-13 
_______________________________________________________________________ 
Närvarande: Pelle Andersson, Åsa Tolbäcken, Pierre Karlsson, Lena Wieselgren, Anette 
Magnussen, Roland Eriksson, Karin Lindblad Augustsson, Maria Kjellstedt 
 
Inte närvarande: Christina Eriksson, Karl Borehall, Sigge Tolbäcken Eliasson 
 
Gäst: Fredrik Kadesjö, utvecklingskonsulent Scouterna 
 
 
Dagordningen 
Godkändes.  
 
 
Föregående protokoll 
Kårstyrelsen 2018-06-18 lades till handlingarna. 
 
 
Skrivelser 

• Scouternas nyhetsbrev. 
• Scouternas julförsäljning 2018. 
• Inbjudan till 90-årsjubileum från Torshälla scoutkår 25/8. 
• Granskningshandlingar Grönplan för Katrineholms stad. 

 
Inför höstterminen 
 
Avdelningarna: 

• Spårarna: Pelle ställer upp som ansvarig ledare på Rävungarna (måndag) till dess att någon 
annan kan ta över. 

• Upptäckarna: OK. 
• Äventyrarna: OK. Sofia, Thea och ev. Rami är nya ledare. 
• Knappast: OK. Helle och Sigge är ledare. 
• Vilddjuren: Börjar 26/8. 
• Familjescouterna: Pelle samlar ihop dem och startar upp. 

 
Inför terminsstarten: 

• Tydlighet under rekryteringen att vi behöver fler vuxna! Tydligt i inbjudan att det är 
begränsat antal platser och att föranmälan ger förtur. Barn med föräldrar som går in som 
ledare har företräde vid ev. kö. Avdramatisera scoutledarrollen. Poängtera att alla klarar 
det, man behöver inte ha varit scout tidigare, man behöver inga förkunskaper och att det 
alltid finns stöd att hämta hos mer erfarna ledare. 



• Skolbesök-Fredrik Kadesjö besöker i första hand Sandbäcksskolan, Skogsborgsskolan 
och Nyhemsskolan onsdag i v.35. 

• Marie H. tar med information till Östra skolan. 
• Förstärkning av ledare behövs på startmötena. Frågan tas upp på planeringsmötet 26/8. 
• Föräldramöten hålls under första veckan och senare på höstterminen inbjuds föräldrar till 

scouter på alla avdelningarna till ett större gemensamt föräldramöte. 
• Folder om Katrineholms scoutkår behöver uppdateras. Åsa ordnar det. 

 
• Förslag att kåren köper halsdukar som ska finnas till försäljning vid terminsstarten för att 

hjälpa nya scouter att snabbare kunna identifiera sig som scout och känna gemenskap. 
 

Beslutades att köpa in 60 halsdukar från Scoutshopen och att sälja dem för 69 kronor styck. 
 

• Förslag om att annonsera på samma sätt som de senaste åren. Pengar finns fortfarande 
kvar från ”Messenger of peace” 

 
Beslutades att köpa ”annonspaket” i Katrineholms Kuriren och KK Extra för 30000:- 

 
Information från Fredrik Kadesjö 

• Rekommenderar att workshop om scouternas strategi ska erbjudas alla ledare i kåren. 
Fredrik kan själv komma och hålla i den. Det är bra att utgå från de fyra ”F:en”, 

o Förebilder 
o Förväntningar 
o Fler ska få uppleva 
o Förutsättningar  

Från Scouternas är det önskvärt att dessa kommer med i nästa verksamhetsplan. 
Scouternas styrelse kommer att lägga fram en proposition på Demokretijamboree 2018 
om att ändra från att de ”bör vara med” till ”ska vara med”. 

• Ny Äventyrarhandbok har utkommit. 
• Under hösten kommer en fortsättning på ”Free being me” för Utmanare och Rover. 
• Scouterna har fått en ny generalsekreterare. 
• Det pågår en ständig översyn av utbildningarna 
• Under årets rekrytering fokuserar man på rekrytering av vuxna och ledare. 
• Den enda giltiga ”Trygga möten”-utbildningen är f.n. webbkursen. 
• ”Trygga möten”- workshops (frivilligt) kommer att erbjudas via regionala kansliet som 

komplement till webbkursen. Ska ses som en kvalitetssäkring av utbildningen. 
 
Scoutgården, Scoutstugan, material etc. 

• Kåren har haft tre feriearbetare via kommunen under v.25-27. 
• Till följd av diskussion om hur kåren hanterar lägerverksamhet under torka och 

eldningsförbud: 
 
Beslutades att köpa in två en-låges gasolkök för 1500:- 
 
Beslutades att köpa in två nya gasoltuber för 3200:- 
 

• Diskussion om ev. nya tält till kåren som ersättning för tunneltälten som inte längre håller 
tätt och bör kasseras när nya är införskaffade. Styrelsen kollar referenser och pris på 
Primus Bifrost 6. Pelle undersöker möjligheten till bidrag från Sensus till detta. 



• Under DUST hyrde kåren ut motorbåt, kanoter, klätterutrustning, partytält och OP-jollar. 
• Sjöverksamheten- Under DUST fick Pelle och Mats en hel del idéer och har undersökt 

vem som äger storkanoterna som användes under veckan. Pelle har skickat en förfrågan 
om var de införskaffats. 

 
 
Ekonomi etc. 

• Policy för sponsring har aktualiserats från Jamboreegruppen. Inför kommande möte 
kollar styrelsen upp i stadgar och strategi om vad som är OK. 

• Faktura för nytt larm har inkommit. Lena kollar upp med Stefan om det stämmer. 
 
 
Övriga aktuella, kommande aktiviteter 

• Kårplanering 26/8. Pelle och Pierre planerar upplägget för dagen.  Viktiga punkter är 
terminsplanering, kårgemensamma aktiviteter och ledaraktivitet. 

• Datum för nästa styrelsemöte bestäms på planeringen. 
• Föreningsmässa 23/9 i Duveholmshallen. Åsa tar med frågan till Jamboreegruppen. 
• Kretsdag i Flen 29/9. 

 
 
Övriga genomförda aktiviteter 

• Workshop om friluftsliv i kommunen 20/6. Pelle var med. 
• Sommarlovsaktiviteter och Summer camp. Tre feriearbetare, Pelle och ytterligare fem 

scouter var med. För de två gångerna ”Lyckliga gatorna” anordnades fick kåren 2x3000 
kronor från kommunen. 

• DUST genomfördes under v.31. Från kåren deltog 43 scouter och ledare och 13-14 
funktionärer. 

• Åsa Tolbäcken har genomgått första delen av Treklöver Gilwell i Kanada. Kåren söker 
bidrag från distriktet. 

• Blå hajk ställdes in p.g.a. torkan. Karin Wieselgren behåller sin plats på Jägarna till 2019. 
• Katrineholmsveckan, Barnens dag 6/8. Pelle och Sylvestre höll i aktiviteter i Stadsparken.  

 
 
Övriga frågor 
Inga övriga frågor 
 
Sekreterare   Ordförande 
 
 
 
 
Åsa Tolbäcken  Per Andersson 

 

 


